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TEMA ARENE: Direktor Sportskog centra „Nikšić“ Predrag Ivanović i direktor VPSCG Petar Porobić o značaju rekonstrukcije bazena u gradu pod Trebjesom

Kapitalna stvar 
za grad i državu

NIKŠIĆ - Vodeni sportovi 
u Crnoj Gori, u prvom re-
du vaterpolo, „vape“ za 
novim bazenima. 
Nekoliko koraka na tom pu-
tu napravljeno je u Nikšiću, 
gdje je 2. aprila održana do-
natorska večera na kojoj je 
sakupljeno milion eura, a za 
zatvaranje finansijske kon-
strukcije potrebno je još 100 
hiljada.
Prema riječima direktora 
Sportskog centra „Nikšić“ 
Predraga Ivanovića, očeku-
je se da građevinski radovi 
počnu tokom ove sedmice, 
radovi na krovu početkom 
juna, dok je rok završetka 
kraj 2015. godine.
- Prema studiji koju su radili 
opština Nikšić i Vaterpolo i 
plivački savez Crne Gore 
(VPSCG), došlo se do ohra-
brujućih podataka. Da se 
ostalo na sistemu grijanja iz 

Pivare „Trebjesa“ troškovi 
električne energije bili bi 
nekoliko puta veći, odnosno 
iznosili bi 500.000 eura za 
godinu. Sada bi trebalo da 
iznose 100.000 i bazen će 
apsolutno biti održiv – uvje-
rava Ivanović.

Rezultati bi brzo došli
Ivanović kaže da je Nikšić 

grad mladih i studenata i da 
stanovnici tog područja 
imaju odlične fizičke pre-
dispozicije.
- Neophodno je napraviti 
program obuke neplivača. 
Predlagali smo da Nikšić 
bude eksperimentalni grad 
jer je jedini van Primorja 
imao zatvoreni bazen. U na-
šem gradu preko 30 godina 
postoji škola skijanja i sličan 
model se mogao napraviti i 
za plivanje. Imamo dva-tri 
registrovana plivačka kluba 
koja svoje aktivnosti ljeti 
sprovode na Krupcu, gdje 
300-400 djece prođe tu 
školu. Ovako bi se taj rad na-
stavio tokom cijele godine.
Direktor SC „Nikšić“ ističe 
da se priprema projekat 
„Nikšić pliva“.
- Imamo tri licencirana tre-
nera od strane VPSCG, koji 
su zapošljeni u Sportskom 
centru. Plivanje nije samo 
vještina, nego i obrazovanje. 
Imamo izvanrednu djecu, a 

rekonstrukcijom bazena 
došli bi i rezultati i vjerujem 
da bismo u naredne tri-četi-
ri godine uz pomoć Saveza 
došli do opipljivih rezultata 
i možda bili lideri u plivanju. 
Nadgradnjom bi se napravio 
pomak i u vaterpolu, neop-
hodno bi bilo razmisliti o 
formiranju kluba, a ne sum-
njam da bismo imali pomoć 
VPSCG - dodaje Ivanović, 
uz mišljenje da bi Nikšić 
zbog položaja bio dobra sre-
dina za sklapanje regionalne 
saradnje.

Korisno za sve
On smatra da je rekonstruk-
cija bazena kapitalna stvar 
za grad, nikšićki i crnogorski 
sport, a da bi Fakultet za 
sport i fizičko vaspitanje bio 
nosilac aktivnosti.
- Imamo projekat obuke za 
djecu predškolskog uzrasta. 

Takođe, inicirali smo sarad-
nju sa Crvenim krstom, a 
Nikšić ima jaku spasilačku 
službu. Takođe, i Ronilački 
klub Nikšić je pokazao spre-
mnost za saradnju. Postoji 
projekat i za osobe sa invali-
ditetom za nabavku platfor-
me lifta. Dosta subjekata bi 
imalo koristi od rekonstruk-
cije bazena - vojska, policija, 
vatrogasna služba... Prelimi-
narni razgovori napravljeni 
su i sa medicinskim ustano-
vama, znamo da je voda važ-
na u rehabilitaciji – objaš-
njava Predrag Ivanović.

Proširenje baze
Značajnu ulogu u projektu 

100.000

Gorući problem u Kotoru
Direktor VPSCG ističe da se, pored očekivanog dobija-
nja dva nova zatvorena bazena, otvara problematika 
što oni koji su sad u funkciji zahtijevaju veću rekon-
strukciju.
- Gorući problem nam je bazen u Kotoru i to je jedna 
od sljedećih aktivnosti gdje ćemo pokušati da animi-
ramo i grad da se svi zajedno angažujemo da se taj 
bazen sanira. Nije adekvatan, a mislim da ima razumi-
jevanja kod gradskog rukovodstva i da ćemo zajedno 
riješiti to pitanje - kaže Petar Porobić.

Predrag Ivanović 
i Petar Porobić

Prikaz budućeg 
izgleda bazena

Iz perioda kada je 
bazen bio u funkciji


